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§ 13 
Svar på skrivelse från Liberalerna gällande lekpark 
Brålunden  
BRO 2024/575 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
skrivelsen och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till Bromma stadsdelsnämnd föreslår Liberalerna 
genom Stefan Ennerfelt att de nyanlagda ramperna i lekparken 
Brålunden ska kompletteras med sluttande kanter för att underlätta 
för barn med funktionshinder att ta sig fram. 
 
Skrivelsen lyder: 
 
"En medlem i Liberalerna Bromma besöker med jämna den nyligen 
upprustade Lekparken Brålunden. I samband med detta träffade 
vederbörande en förälder med ett barn i rullstol som hade 
svårigheter att ta sig upp för de nyanlagda ramperna eftersom de har 
skarpa och ganska höga kanter. (Se bild nedan för exempel). 
 
Vårt förslag är ramperna ska kompletteras med slutande kanter för 
att underlätta för barn som av olika skäl har problem att delta i 
leken på grund av kanterna. 
 
I övrigt har vi bara hört gott om ombyggnaden. 
 
Vi har informerat medlemmen om Tycktill Appen men lovade även 
att lämna in förslaget till nämnden." 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1811050 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse från Liberalerna 
gällande lekpark Brålunden 

 1778118 Skrivelse Lekpark Brålunden 
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